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Czaplinek, 21.02.2022 r. 

Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 21.02.2022 r. 

W dniu 21.II.2022 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 
Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 
(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć poinformował, 
że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 

2. Sprawy różne. 

Ad 1) 
• Projekt uchwały 419/22- omówiła pani Izabela Kolczyńska - bez uwag, 

• Projekt uchwały 420/22 - omówiła pani Renata Podkowiak. Radny 
Wacław Mierzejewski zadał pytanie dotyczące kosztów ponoszonych 
przez naszych mieszkańców. Pani kierownik, odpowiedziała, że koszty 
będą zależne od dochodów. 

• Projekt uchwały 421/22 - omówił pan Mieczysław Smyk - bez uwag, 

• Projekt uchwały 422/22- omówił pan Burmistrz - bez uwag, 

• Projekt uchwały 423/22- omówiła pani Sekretarz - bez uwag, 

• Projekty uchwał 424/22, 425/22, 426/22, 427 /22, 428/22, 429/22 
430/22, 431/22, 432/22 - omówiła pani Edyta Jawdyńska - bez uwag, 

• Projekt uchwały 433/22- omówił pan Mieczysław Smyk - Radny 
Wacław Mierzejewski zadał pytanie dotyczące uchwalenia tekstu 
jednolitego tej uchwały. Pan Mieczysław odpowiedział, że uchwała była 
konsultowana z prawnikiem. Radny Marcin Czerniawski zapytał się 
Burmistrza czy przewiduje wprowadzenie bonifikat na wykup mieszkań. 
Burmistrz odpowiedział, że należy temat bonifikat szczegółowo 

przeanalizować. JioJJ~; 



• Projekt uchwały 434/22- omówiła pani Manuela Nowak - bez uwag, 

• Projekt uchwały 435/22- omówiła pani Manuela Nowak. Radny 
Sebastian Matułojć zaproponował, aby projekt przebudowy terenu przy 
ZS w Czaplinku przedstawić nauczycielom w-f z szkoły podstawowej 
i ZS w Czaplinku celem konsultacji bo to oni głównie będą korzystać 
z tego obiektu. 

• Projekt uchwały 436/22, 437/22, 438/22 - omówiła pam Manuela 
Nowak- bez uwag. 

• Projekt uchwały 439/22 - omówiła pani Renata Podkowiak - bez uwag. 

Ad2) 

• Przewodniczący RM pan Michał Olejniczak poinformował zebranych 
o przewidywanym terminie sesji marcowej. 

• Radna Aleksandra Ławrukiewicz zadała pytanie dotyczące „godzin 
Czarnkowych" i otrzymała odpowiedź, że godziny są realizowane 
zgodnie z przyjętym planem. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 


